
Woensdag 31 januari 
Aanwezig: Michel, Elvira, Bianca L, Bianca H. , Marieke, Eugenie, Wendy, Janneke, 
Hilde / namens school Leonne Ken Djimmie van Wijk, coördinator 2-3VWO. 
Afwezig: Pieter, Claire, Rosa ( stond in de file ) 
 
 
1 verslag vorige vergadering / verslagen voortaan op de website? 
 
Aktiepunten: 

- Ja we gaan de verslagen voortaan op de website publiceren, via de 
nieuwsbrief. 

- Leonne heeft antwoord van Niels op puur MAVO advies terwijl er geen mavo 
brugklas is. Op aanvraagformulier staat Mavo als keuze terwijl er geen mavo 
brugklas meer is maar alleen mavo-Havo. Dit komt door te weinig puur 
aanmeldingen om volle klas te kunnen vormen, maar vraag wordt toch 
teruggespeeld naar Niels vanwege onduidelijkheid van het antwoord. 

- Geen flex uren voor 2e klassers: dit is wel zo, 1 uur per week lab of schaken 
o.d. 

- Website bekijken door naar volgende vergadering  
- Omgangsprotocol: is in vakjargon geschreven, het IOT ( intern 

ondersteuningsteam ) is hier verantwoordelijk voor. Voor veel ouders 
onbegrijpelijke taal. Er wordt nagevraagd hoe het zit met de update hiervoor. 

- Subtiel pestgedrag verschuiven we naar volgend overleg 
- Ouderbetrokkenheid: We plannen apart overleg over dit onderwerp, dit is op 

woensdag 27 maart uitgekomen, waar we dit doen nog overleggen 
 

2 punten ingebracht door school 

 
- evaluatie papieren agendagebruik: Djimmie antwoord hierop: dit wordt nog 

volledig geëvalueerd met de werkgroep rond carnavalsvakantie, daarna komen ze 
hierop terug : het is vooral de bedoeling dat leerlingen meer vaardigheden leren 
om te kunnen leren, of dit de goede opzet is wordt dus bekeken. Ook input van 
ouders hierover is welkom, ook de reacties van leerlingen worden uiteraard 
meegenomen, die zijn trouwens zeer wisselend en het is ook afhankelijk hoe 
docenten hiermee omgaan. 

- facultatieve dagen : Leonne vraagt over de diverse leerjaren wat de ervaring is 
van de dagen voorafgaand aan de toetsweek. Er komt naar voren dat het 
verschillend is, vragen stellen, 2 uur inschrijven terwijl het 2 x hetzelfde is. Andere 
docent dan eigen en dat kan verhelderend zijn, of juist verwarrend. Verschil in 
vragen stel uurtjes of oefentoets uurtjes.  

- Toetsweek opmerkingen: 2Mavo vaak iemand te laat wat stoorde bij de rest. 4 
havisten: veel spanning en faalangst omdat de toetsen zo groot zijn. Als er goede 
voorbereiding is wordt de spanning minder maar het blijft een grote overgang. 

- Activiteitendagen: Prima. Er zijn 6 activiteitendagen per jaar, dat is best veel als je 
het over hele schoolloopbaan uittrekt: de bedoeling is dat hier wel wat van 
geleerd wordt. Naar aanleiding hiervan discussie over lesuitval van de 
mentorlessen, die gebruikt moeten worden voor leren leren wat bij veel kinderen 
moeilijk is, plannen en leren. Leonne geeft aan dat er gekeken wordt naar 
Formatie Leren, dat draait om het verzamelen van informatie over het leerproces, 



niet meteen de inhoud van leerstof erin stampen na de zomervakantie maar eerst 
laten horen aan de leerlingen wat de bedoeling is en hoe het gaat gebeuren.  

 
 
3 punten van OT leden:  
 

- Verwarming-airco: te warm of te koud : s-gebouw boven en ook boven b 
vleugel is het warm, en soms ook koud. Dit wordt neergelegd bij conrector 
bedrijfsvoering. Op plaatsen waar het kan worden lokalen geruild bij erge 
warmte. 

- Betrokkenheid ouders Marieke was bij coachmiddag havo5 geweest, 
interessant. Leonne: Krachtgericht coachen, as dinsdag is er een ouderavond 
voor 5havo waarbij ook ouders meepraten. Coachen op kwaliteit van het kind 
ipv pushen. Als dit succesvol is wordt het verder doorgevoerd. Leonne was bij 
GGD coaching voor herkennen van depressiviteit etc die zeer interessant was. 
Je krijgt handvatten hoe om te gaan en bijv suïcide te herkennen. 

- Levensbeschouwing: toets eind periode 2 over hele periode 1 en 2 en dat is 
voor geen ander vak zo: zelfde geldt voor einde periode 4, ook toets over 
periode 3 en 4. Leonne antwoord: dit wordt door OMO ( vereniging Ons 
mIddelbaar Onderwijs ) opgelegd, eigenlijk hele schoolloopbaan dit vak maar 
EC heeft dit bij minder leerjaren ingepland en de stof moet toch behandeld 
worden. Djimmie geeft aan dat men leerlingen in het derde jaar laten wennen 
aan de hoeveelheid stof in de vierde en dat het kan zijn dat dit zo ingevuld 
wordt. 

 
 
4 ingekomen vragen via de e-mail van het ouderteam:  
Super fijn dat ouders vragen/opmerkingen insturen. Dit mag altijd naar 
ouderteamec@gmail.com 

- Telefoongebruik, 2 mails hierover: verwijzen naar nieuwsbrief. 
- In magister staat ramadan wel vermeldt en hemelvaart etc. niet, waarom? 

Djimmy gaat dit doorgeven, is natuurlijk niet de bedoeling maar niet eerder 
opgemerkt. 

- Later op de avond na de vergadering is er nog een email binnen gekomen over 
lage cijfers: dit wordt een aktiepunt volgende vergadering. 

 
5 rondvraag en wat verder te sprake kwam  
 

- Straffen voor vape gebruik: is dat gelijk getrokken? Is door school onder de 
aandacht. 

- Jacqueline van de MT wil wel altijd aansluiten bij ons, maar besluitvorming ( MR 
) en klankbordgroep (OT) mag niet door elkaar heen lopen. Het is de notulant  
even onduidelijk of hier nu iets over besloten is? 

- 6 maart is open dag en we zijn door Niels Rothof gevraagd hierbij aanwezig te 
zijn. We maken een schema via de app, maar we zullen er zijn. Wel graag op 
de plattegrond vermelden dat we er staan. 

 
 
 
 



Rondvraag: 
- Er zijn veel tussenuren op dit moment, is dit nu meer dan anders? Djimmy 

durft niet met zekerheid daar iets over te zeggen, periode 3 is ander rooster 
voor meerdere vakken dus moeilijker plannen. 

- dochter 3vwo heeft 1e  tot 9e uur, had ze nog niet eerder meegemaakt ( 
overige leden ook niet ) is lang. / Na toetsweek : er is nabespreking maar 
krijgen de antwoorden wel maar niet de vragen van de toetsen omdat ze 
ingeleverd moeten worden. Nabespreking is pas laat waardoor ze niet leren 
waar het mis is gegaan. Het is wel de bedoeling/beleid dat docenten toetsen 
nabespreken, is het antwoord van Djimmy. 

- opmerking : dochter had slecht punt voor Franse toets en kreeg de opmerking 
“volgende keer beter je best doen”, terwijl ze heel goed geleerd had. Geen 
goede opmerking…..voelt slecht.  

- Djimmy: In coronatijd waren er veel online ouderavondenen de vraag is wat 
vinden we van online meer driehoeksgesprekken etc. Dit is voor ouder 
betokkenheid funest denken wij, maar organisatorisch zou het beter kunnen. 
Ze nemen dit mee. 

 
 
6 volgende vergaderingen  
woensdag 15 mei  
vrijdag 14 juni afsluiting  
 
EXTRA overleg gepland op woensdag 27 maart : locatie nog afspreken 


